
Van: Boer, Jan de <Jan.de.Boer@stichtsevecht.nl>  
Verzonden: woensdag 22 februari 2023 09:56 
Aan: 'Tineke de Vries' <tienunlimited@hotmail.com> 
 
Onderwerp: RE: Techn.vr. nr. 017 SP inzake het dossier Terbergse Brug 
 

Geachte mevrouw de Vries/beste Tineke, 
 
Bij deze de beantwoording van de vragen. 
 
Vraag 1: Is er wel eens een poging gedaan om rechtstreeks met de leden van deze VvE te praten 
over een oplossing of is het alleen een aanname dat de gemeente niet met hen in gesprek kan gaan? 
De ontwikkelaar heeft een contractuele relatie met deze 60 eigenaren en hij heeft aangegeven 
hierover niet in gesprek te willen gaan. De gemeente kan dit niet juridisch afdwingen, is hierin geen 
partij. 
 
Vraag 2: Is het bekend hoeveel sloepen die momenteel in de sloepenhaven liggen hoger dan 1.70 m 
zijn? Nee 
 

Met vriendelijke groet, 
 
Jan de Boer 
Projectleider Ruimtelijke Ontwikkeling 
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Persoonsgegevens 
Voornamen Tineke 
Tussenvoegsel(s) de 
Achternaam Vries 
E-mailadres tienunlimited@hotmail.com  
Fractie SP 

Mede-indieners 
Zijn er andere fracties die de raadsvragen 
mede indienen 

nee 

Technische vragen 
Onderwerp Dossier Terbergse Brug 
Inleiding In reacties op onze vragen en motie is 

aangegeven dat de gemeente de VvE in de 
sloepenhaven niet willen aanspreken. 
Quote: De haven is eigendom van de 
verschillende eigenaren die een ligplaats 
hebben gekocht en verenigd zijn in een VvE. 
Bij de aankoop van de woning met ligplaats is 
in een clausule opgenomen wat de 
doorvaarhoogte is. Nu de brug verlagen 
betekent dus dat de clausule van 60 
woningen/ligplaatsen en het bestemmingsplan 
moeten worden aangepast en hier de 60 
eigenaren mee moeten instemmen. De kans 
dat alle eigenaren daarmee instemmen is nihil 
omdat voor sommige sloepen de 
doorvaarhoogte te laag zal worden en ze de 
haven niet meer kunnen verlaten. Unquote 

Vraag 1 Is er wel eens een poging gedaan om 
rechtstreeks met de leden van deze VvE te 
praten over een oplossing of is het alleen een 
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aanname dat de gemeente niet met hen in 
gesprek kan gaan?  

Vraag 2 
 

Is het bekend hoeveel sloepen die momenteel 
in de sloepenhaven liggen hoger dan 1.70m 
zijn? 

Vraag 3 
 

- 
    

   

   

Bijlagen 
Wil je een bijlage toevoegen 

 
nee 
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